
Udkast til referat af bestyrelsesmøde den 12. febr 2024 

Mødeleder: Ulrik 

Til stede: Ulrik, Anne, Ib, Ida 

Afbud: Peer 

Fraværende: Sultan 

Referent: Ida 

 

Dagsorden:  

1) Bordet rundt 

2) Betaling til udslagskummen for 2023- har alle betalt? 

3) Klagesager 

4) Andre henvendelser fra medlemmerne 

5) Udvalgene: har vi fået tilbud på fældning af store træer på dræn? Og på fjernelse af pil? 

6) Gennemgang af forslag til GF 

7) Praktiske opgaver til GF 

 

Ad 1) Anne har ajourført maillisten. 

          Merete og Nanna har tilbudt at være tovholdere på lugedagene. Der planlægges som tidligere       

          at holde havekig med efterfølgende bestyrelsesmøde den sidste onsdag hver måned. 

Ad 2) Der mangler fortsat betaling til udslagskummen fra 12 haver. Der er rykket 2 gange. 

          Revisor har sendt revideret budget. 

Ad 3) Der er ingen klagesager 

Ad 4) Flere spørgsmål fra medlemmerne er gennemgået og besvaret. 

Ad 5) Der foreligger endnu ikke tilbud på fældning af træer på dræn eller fjernelse af pil ved dræn. 

          Ib vil tage sig af samarbejdet med Træconsult. 

Ad 6) Dagsorden til GF er gennemgået med enkelte justeringer. 

           Forslagene fra bestyrelsen er ligeledes gennemgået med enkelte justeringer. 

Ad 7) Ida sender den endelige dagsorden samt fuldmagt til medlemmerne. 

           Anne sørger for powerpoint præsentation af punkterne på dagsordenen. 

           Ib sørger for drikkevarer og Ulrik for stemmesedler. 

 

 

 

 


